
 

 

Αθήνα,  26 Μάιου  2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς: 

 Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  

 Ανάπτυξης 

 

Θέμα: Υποβάθμιση της προοπτικής δημιουργίας Επιχειρηματικού Πάρ-
κου στο Αγρίνιο 

 

Σύμφωνα με πρόσφατα δημοσιεύματα, η Εταιρεία Ακινήτων του Δημοσίου (Ε-
ΤΑΔ) ενώ απορρίπτει την πρόταση αξιοποίησης της έκτασης για τη δημιουργία 
Επιχειρηματικού Πάρκου, όπως προβλέπεται στον Τοπικό Αναπτυξιακό Σχε-
διασμό και έχει υποστηριχθεί από φορείς της τοπικής κοινωνίας και της αυτο-
διοίκησης ζητώντας εξωφρενικές προϋποθέσεις και εγγυήσεις, επιτρέπει την 
εγκατάσταση μεγάλου φωτοβολταϊκού πάρκου σε ακίνητο του Δημοσίου στο 
Αγρίνιο ξένων συμφερόντων που ελάχιστα έχει να προσφέρει στην τοπική οι-
κονομία του Νομού.  

 

Η επιλογή αυτή εγείρει σοβαρά ερωτήματα για την προτεραιότητα που δίνεται 
στα ιδιωτικά συμφέροντα μεγάλων επενδυτών, χωρίς να λαμβάνονται υπόψη 
οι ανάγκες της τοπικής ανάπτυξης και η ισορροπία ανάμεσα σε παραγωγικές 
δραστηριότητες. 

Ενώ έχουν δοθεί εγκρίσεις για 20 επιχειρηματικά πάρκα σε όλη την Ελλάδα δεν 
έχει δοθεί στο Αγρίνιο και αυτή την στιγμή δεν υπάρχει χώρος υποδοχής επι-
χειρήσεων.  

 

Την ώρα που η Αιτωλοακαρνανία πνίγεται από άναρχη εγκατάσταση ΑΠΕ, με 
φωτοβολταϊκά και ανεμογεννήτριες σε γη υψηλής παραγωγικότητας, ο αποκλει-
σμός ώριμων προτάσεων όπως το Επιχειρηματικό Πάρκο στερεί από την πε-
ριοχή μακροπρόθεσμες θέσεις εργασίας και υποδομές με πραγματική προστι-
θέμενη αξία. 

Είναι λογικό να αναρωτιόμαστε ποια είναι τα κριτήρια επιλογής στην μία περί-
πτωση, δηλαδή στην εγκατάσταση ΑΠΕ, τα οποία και εκπληρώθηκαν και ποια 
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τα κριτήρια για τα οποία απορρίφθηκε από την ΕΤΑΔ η εγκατάσταση επιχειρη-
ματικού πάρκου ειδικά την στιγμή που μιλάμε για έργο που έχει ξεκινήσει από 
το 2019 και έχει χρηματοδοτηθεί και η μελέτη κατασκευής του.  

Κατόπιν των ανωτέρω,  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι κ.κ. Υπουργοί: 

 

1. Έχουν ενημερωθεί για την απόφαση της ΕΤΑΔ να απορρίψει τη 
χωροθέτηση Επιχειρηματικού Πάρκου στην περιοχή του Αγρι-
νίου; 

2. Ποια είναι τα κριτήρια με τα οποία επιλέγεται η παραχώρηση δη-
μόσιας γης για φωτοβολταϊκά και όχι για στρατηγικές υποδομές, 
όπως τα Επιχειρηματικά Πάρκα; 

3. Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει σε επανεξέταση της α-
πόφασης της ΕΤΑΔ και να θέσει ως προτεραιότητα τον τοπικό 
αναπτυξιακό σχεδιασμό; 

  
 

            Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 




